
  

 

 

 

  

Meervoude 
Diftonge 

Die klanke kry ‘n “e” of “s” agteraan die woord. 

koei      koei         koeie 
leeu leeu      leeu        leeus 
leeu 

aai ooi oei eeu 



  

 

 

  
Klinkers 

Wanneer ‘n woord ‘n klinker het kry hy  
   2 medeklinkers en ‘n “e” agteraan die woord. 

kat 
kat katte 

a e i o u 



  

 

 

  

Medeklinkers 

As ‘n woord op 2 medeklinkers eindig kry die 
woord ‘n “e” agteraan. 

wo  

ns lk rd nd rt rk 

wo  
wolke 



  

 

 

 

  

Meervoude 
f-woorde 

Wanneer ‘n woord eindig met ‘n “f” verander die 
“f” na ‘n “w” en kry die woord ‘n “e” agteraan. 

golf      
leeu        

golf      
leeu        

golwe     
leeu        



 

  

 Dubbelklanke 

Die een klank van die dubbelklank val weg en kry 
‘n “e” agteraan die woord. boom 

boom bome 

aa ee oo uu 


